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Voortgang Volière 
Door Manon Vonk

Helaas zijn er nog geen ont-
wikkelingen rondom de verbou-
wing te melden, behalve dat er 
inmiddels wel een afspraak ge-
pland staat over de voortgang. 
We kunnen bijna niet wachten, 
zo benieuwd zijn we of er nou 
echt iets gaat gebeuren. 

Ondertussen zijn we bezig met 
een subsidie aanvraag voor de 
volière. Niet alle zaken wor-
den namelijk betaald door de 
gemeente. Zo zouden we graag 
camera’s in de volière willen 
hebben om ook op afstand te 
kunnen kijken of alles goed 
gaat met de vogels.

Na heel wat telefoontjes en 
mailtjes blijkt de volière nooit 
geregistreerd te zijn in het 
BAG-register. Dit is een regis-
ter waarin alle gebouwen en 
woningen geregistreerd staan. 
Toch best bijzonder dat je als 
volière wel een monument 
bent, maar niet officieel be-

staat. Inmiddels zijn we door 
de gemeente wel aangemeld, 
alleen nog niet zichtbaar bij 
de internetproviders omdat we 

geen postcode hebben gekre-
gen. Dus probleem nog niet 
opgelost. 
Wordt vervolgd . . . . . . . . . 

Wanneer wordt ons huis gerenoveerd?


